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3. Hoe kan het dat het ministerie andere cijfers hanteert dan door de CdK worden 
gecommuniceerd en kan worden toegelicht welke cijfers de juiste zijn?

2. In de uitingen van burgemeester Gorter van de gemeente Zeewolde op Omroep 
Flevoland lijkt het dat het college van B&W niet direct zit te springen om de kazerne. 
Kon de CdK oangeven dot wanneer het college van B&W niet direct staat te springen 
om deze kazerne waarom de CDK hier het voortouw in neemt en dit met aanzienlijke 
stelligheid meld tijdens de nieuwjaar speech?

Antwoord; Het is niet aan het college om te oordelen over een interpretatie van de uiting van de 
burgemeester. Het gaat hier om landsbelang, waarin het Rijk uiteindelijk het besluit zal nemen. 
Het Ministerie van Defensie (Defensie) geeft aan te maken te hebben met een aantal verouderde 
locaties en gebouwen. Het werkt daarom aan de aanpak hiervan, zodat de komende jaren Defensie 
zijn taak goed kan blijven uitvoeren. Daarbij heeft jet ministerie aangegeven dat het concentreren 
van eenheden voordelen biedt vanuit operationeel opzicht. In dat kader is Defensie voor het 
samenvoegen van ondersteunende diensten op zoek naar een locatie in het midden van het land. 
Hiervoor heeft Defensie meerdere locaties onderzocht, waarbij de locatie bij de Nijkerkerbrug in 
Zeewolde voorlopig de voorkeur heeft. U bent hierover geïnformeerd bij P5 mededeling van 2 
december 2022.

Antwoord; In de nieuwjaarstoespraak heeft de cvdK vooral stilgestaan bij de ontwikkeling en 
schaalsprong die onze provincie thans doormaakt. Als voorbeeld hierin noemde hij een aantal 
verschillende (grootschalige) ontwikkelingen waarin de provincie samenwerkt met de gemeenten 
en het Rijk waaronder de mogelijke ontwikkeling van een kazerne. Op de nieuwe kazerne zouden 
ondersteunende eenheden gehuisvest worden uit meerdere Defensieonderdelen, welke dat zijn en 
om hoeveel arbeidsplaatsen dat gaat is op dit moment nog niet concreet te zeggen. De aantallen 
zijn indicatief genoemd in bestuurlijk contact met het Rijk.

Schrifteïijke statenvragen van de Statenfractie van 50PLUS over de ontwikkeling van de kazerne, 
ingediend op 3 januari 2023, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten 
zoals vastgesteld op 31 januari 2023 (3069098).

1. De CdK heeft tijdens zijn nieuwjaar speech gemeld dot het om een mogelijke kazerne 
gaat met 7000 arbeidsplaatsen en 1300 opleidingsposities, kan de CDK aangeven 
waarop deze cijfers zijn gebaseerd?

Antwoord: Zie hiervoor antwoord bij vraag 1. Het besluit over een mogelijke kazerne is nog niet 
genomen. Het ministerie hanteert indicatieve getallen, die nog niet definitief zijn. Het ministerie 
werkt dit nog nader uit. Op de nieuwe kazerne worden ondersteunende eenheden gehuisvest uit 
meerdere Defensieonderdelen. Deze ondersteunende eenheden, die een belangrijke schakel 
vormen in de operationele gereedheid, zijn nu nog verspreid gehuisvest over diverse locaties. 
Defensie verkent aan welke eenheden de nieuwe kazerne uiteindelijk plek zal bieden.
Samen met de gemeente Zeewolde zijn wij nog in gesprek met Defensie over hun mogelijke 
plannen in Flevoland. De belangen van ons gebied brengen wij daarbij ook onder de aandacht van 
Defensie.

In het kader van de landelijke discussie over een kazerne voor het korps mariniers hebben uw 
Staten op 18 december 2019 een motie aangenomen waarin het college wordt verzocht om contact 
op te nemen met het ministerie van Defensie om de haalbaarheid te laten onderzoeken van het 
onderdak geven van het korps mariniers in een nieuw te bouwen kazerne in Flevoland. 
Mede gelet daarop heeft ons college een positieve grondhouding ten aanzien van een kazerne 
ontwikkeling. Eén van de pijlers van de Strategische Agenda is een toekomstbestendige regionale 
economie. Een kazerne ontwikkeling kan hiertoe bijdragen. Flevoland heeft nog geen Defensie 
locatie en in het kader van een toekomstbestendige regionale economie wordt ernaar gestreefd 
naar het meer in balans brengen van inwoners en banen in de regio en een versterking van de 
economie.
Een definitief besluit wil Defensie medio 2023 nemen.
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Antwoord: Er is door Defensie een informatieavond georganiseerd voor de betrokkenen. De 
provincie heeft daar geen rol in gehad en kent ook de afspraken niet.

5. Kan de CDK oongeven of er op voorhand gesproken is met de betreffende agrarische 
ondernemers en of er met deze ondernemers in dit gebied afspraken gemaakt zijn
m.b.t. de vestiging van de kazerne

4. 50PLUS ziet dat wanneer de CdK informatie deelt tijdens een belangrijke bijeenkomst 
de samenleving veel waarde hecht aan de gedeelde informatie. Is de CdK het met 
50PLUS eens dot het delen van informatie waarover onduidelijkheid bestaat 
schadelijk kon zijn voor het aanzien van de CdK of het provinciaal bestuur en hoe 
verwacht de CdK dit beeld zo spoedig mogelijk te corrigeren en recht te trekken?

Antwoord: Het ontwikkelen van een mogelijke kazerne in Flevoland is een langjarig en complex 
project. Het is een verantwoordelijkheid van het Rijk. Hierin spelen vele belangen een rol en 
meerdere partijen. In de nieuwjaarstoespraak heeft de cvdK een indruk willen geven van de 
ontwikkelingen en projecten die (mogelijkerwijs) van invloed zijn op de komende politiek- 
bestuurlijke agenda van de provincie. Daarin heeft hij ook in vroeg stadium transparant willen zijn. 
Het voordeel daarvan is dat men niet overvallen wordt over mogelijke plannen. Aan de andere kant 
kunnen wij in dit vroege stadium van een locatiekeuze van een mogelijke kazerne op vragen 
hierover mogelijk nog geen antwoord geven.


